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No vull la polémica gratuita que a res condueix pero no em 
conformo amb el silenci fácil que podria fer dubtar de la no 
complicitat en una forma de fer que genera l'enfrontament inútil en 
estérils debats de sobretaula.

El poblé de Quart té dret a l'impuls d'una acció conjunta en 
la que hi participin tots els convilatans, dones encara que ningú sigui 
imprescindible, no som tants com per prescindir de cap.

Josep Frigola ( Regidor )

Sr. Frigola:
Després de llegir el seu escrit, primer em vaig quedar 

estranyat i perplex pel que d'ell se'n por desprendre, sobretot 
tenint en compte que vosté forma part del consistori on representa 
una formado política que governa amb majoria absoluta a molts 
ajuntaments de Catalunya, a la Generalitat, a la Diputado de 
Girona i al Conseil Comarcal del Gironés, entre altres institucions, 
i per tant em sembla mentida que exigeixi a Quart el que el seu grup 
és incapaç de fer en totes aqüestes institucions.

Vaig pensar que potser aquesta actitud era deguda al seu 
coneixement escás del funcionament democrátic habitual en la 
fundó pública d'aquest país, o bé que el que vosté volia era 
encertar una polèmica absurda a través d'aquesta publicado 
local.

Aquest pensament inicial em va fer dubtar de si el contestaría 
o no, perqué en tot cas el seu escrit es contesta tot sol.

Però com que m'agrada ser ben pensât, estic convençut de 
qué el seu escrit es deu més a la seva ignorancia que a la seva mala 
fé, i per aquesta raó m'he decidit a contestar-li.

Intentaré contestar el seu escrit seguint l’ordre que té.
Evidentment no és el mateix estar en el grup de govern que 

estar a l'oposició. Aixó ja ho entenc. I com que no vull aixecar 
polèmica no comentaré el que va fer vosté aquella época sent 
regidor de l'equip de govern de l'Ajuntament de Quart i a l'hora 
promotor d'urbanitzacions del mateix municipi i soci del Secretan 
que aleshores hi havia a l'Ajuntament.

Tampoc comentaré el contenciós que va tenir al sortir de 
regidor, contra l'Ajuntament de Quart.

També entenc que per vosté ha de ser molt difícil posar 
l'interés comú sobre el particular en aqüestes crcumstáncies.

Miri, no volem que vosté es torni a trabar en aqüestes 
diatribes, i considerem que tant vosté com el municipi en sortiran 
beneficiats.

La referéncia que fa sobre els progressistes no acabo 
d'entendre-la. Sembla que vosté no s'hi considera però estic 
d'acord en qué els que ens hi autoproclamem volem entre altres 
moltes coses conviure en pau, llibertat i respecte.

Realment vosté considera bàsicament just del passat la 
capacitat de fer política? o sigui, que li sembla qui ni en l'actualitat 
ni en el futur existeix la capacitat de fer política?

Aixó, una persona com vosté, essent regidor no ho pot dir, 
encara que no tingui aquesta capacitat.

També és veritat que no sé el que vosté entén per fer 
política, perqué fins avui, ni vosté ni ningú del seu grup han

presentat cap proposta d'actuació durant Tactual legislatura i no 
han aparegut per l'Ajuntament com a regidors, cap dia que no fos 
el que es celebra el Pie. Aixó jo tampoc ho considero fer política, 
ni tampoc complir amb la seva obligado i responsabilitat.

A quin monopoli del poder es refereix? al de la Generalitat, 
la Diputado, el Consell Comarcal, que fa dotze anys que hi són els 
mateixos i no hi deixen posar cullerada a ningú?

Sr. Frigola, l'animo a que faci entendre les seves tesis sobre 
el monopoli del poder als responsables del grup que vosté 
representa i que està en majoria absoluta per governar moltes 
institucions, de manera que permeti a altres partits compartir les 
tasques i responsabilitats de govern. Si ho aconsegueix li donaré 
la raó i faré el possible perqué a Quart també es faci el mateix. De 
moment a Quart estem fent el mateix que a tots els llocs on hi ha 
una majoria absoluta.

Pel que fa a la col.laborado i al treball conjunt, esperem que 
algún dia es decideixi a fer-ho.

Suposo que no pensará que fent aquests escrits està 
contribuint a millorar el poblé ni les relacions entre els regidors de 
l'Ajuntament. Més aviat cree que el que fan és intoxicar l'opinió 
pública i oferir-se com a víctima.

La seva primera etapa a l'Ajuntament diu que va ser 
positiva, de la qual cosa me n'alegraria si ho hagués estat pel 
poblé.

Sobre la seva exclusió, li dóno la raó. Però em sembla que 
ha estat suficient justificada amb tot el dit abans. Vosté també s'ha 
exclòs donat que no ve per l'Ajuntament ni fa cap proposta.

A més, voldria ressaltar que en l'anterior legislatura el 
nostre grup també disposava de majoria absoluta (set a dos) i que 
el model era encara més ampli que el que vosté proposa.

Es va formar un equip únic de nou persones i a la Comissió 
de Govern hi era un dels dos regidors del seu grup.

Quina va ser la nostra sorpresa, quan en l'ùltima campanya 
electoral el seu grup criticava l'actuació de l'Ajuntament en temes 
que vostés hi havien col.laborat i havien votat a favor.

D'aixó jo en die ser oportunista i no gaire étic, i és una actitud 
que traeix la confianga dipositada.

Aprofitant-se de la bona voluntat d'un grup i les seves ganes 
de fer poblé sense rivalitats polítiques, em sembla suficient motiu 
per no repetir l'experiéncia. Amb una vegada en tenim prou.

Sobre la cuirassa, la bandera i els peons del máxim 
responsable de la política municipal, li he de dir que el Sr. Alcalde 
dedica moltes hores a traballar pel poblé i ho fa de la millor manera 
que sap i pot. Pel que fa als regidors, procurem estar a la seva 
algada i seguir el seu ritme i exemple.

Com pot entendre, això voi dir feina i no ens queda temps 
per fer croades contra el que vostè considera adversaos.

La nostra actuació és "a favor de " i no "contra de". En canvi 
vostè, a través d'aquest escrit, sembla que sí que comenci alguna 
croada. Potser perqué no sap fer res més des de l'Ajuntament.

Sobre el funcionament de l'Ajuntament, queda palés que no 
sap el que és la Comissió de Govern, que vostè anomena "petit 
comité", i ni sap el que és la majoria absoluta.

Qué hi farem! Si vosté diu que no és una qüestió personal 
ni de resentiment, ens ho haurem de creure.

Josep Just ( Regidor )
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